
  ردن!أشكرا يا  - لليابان من المملكة الأردنية الهاشمية مساعدات

عدوى لمكافحة أيار،  2، يوم السبت الماضي في طوكيوالأردنية إلى مطار ناريتا الطبية  مساعداتالوصل جزء من 
، و عشر من أيارالسادس بحلول  مساعدات إضافية لليابانبارسال ستقوم الحكومة الأردنية كما   فيروس كورونا المستجد.

ألف قناع وجه سيتم ارسالها في وقت  300آلاف نظارة واقية، بالإضافة إلى  10آلاف قطعة من ملابس الحماية، و 10هي 
  لاحق.

شينزو آبي  المكالمات الهاتفية الأخيرة بين جلالة الملك عبدالله الثاني ورئيس الوزراء الياباني  جاءت عقب المساعداتهذه 
منع على  لعملل بين الأردن و اليابان التعاون الوثيق د علىتؤك ، والخارجية اليابانيوزير جية الأردني والخاروبين وزير

  .فيروس كورونا المستجد انتشار

  .ةالحكومة الأردنيا للمساعدة التي قدمتها أن تعرب عن عميق تقديره تود الحكومة اليابانية

  

Assistance from the Hashemite Kingdom of Jordan to Japan – Thanks Jordan! 
 
Part of medical assistance from the Government of the Hashemite Kingdom of Jordan in 
response to the spread of COVID-19 arrived at Narita Airport on May 2. 

The Government of Jordan is going to provide 10,000 of protective gears and 10,000 of 
protective goggles by May 16, as well as to deliver 300,000 of face masks at a later day. 

This assistance is conducted as a result of confirming close collaboration to prevent the 
spread of COVID-19 at Japan-Jordan Foreign Minister’s and Summit telephone talk which 
were held recently. The Government of Japan would like to express our deepest appreciation 
for the assistance by the Government of Jordan 
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